
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 30. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 811
Kan ministeren i forlængelse af Sundhedsdatastyrelsens notat ”Andelen af ældre borgere 
med demens med recept på antipsykotika er uændret” af 20. maj 2022 svare på
– om man kan se sammenhæng mellem brug af mange vikarer og ukendt personale og 

uændret-/ et merforbrug af antipsykotisk medicin i kommunerne?
– om, der er en positiv sammenhæng mellem antal fastansatte medarbejdere og der-

med et mindre brug af antipsykotisk medicin i kommunerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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